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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésrő l szóló 2012 . év i

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló

10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani a z

egészségügyért viselt felel ősségi körében Balog Zoltán miniszter úrho z

„Sportolni, de hogyan?! ”

címmel . A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

dr. Szabó Tünde államtitkár asszony által adott korábbi interjúból kiderült, hog y

Magyarországon az elmúlt években jelentősen nő t az igazolt sportolók száma. Döntő többségük

fiatal, 18 év alatti, tehát évente kétszer kell részt venniük sportorvosi vizsgálaton . Több

visszajelzést kaptam szül őktől és edzőktől egyaránt, miszerint a sportorvosi vizsgálatra már

hónapokkal előbb be kell jelentkezi .

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat :

1 . Megyei bontásban jelenleg mennyi „leigazolt sportoló” van aki 18 év alatti?



2. Megyei bontásban jelenleg mennyi „leigazolt sportoló” van 18 és 65 év között?

3. Megyei bontásban hány helyen lehet ma sportorvosi vizsgálatot végeztetni ?

4. Jelenleg hány sportorvosi szakvizsgával rendelkez ő orvos van Magyarországon? Ebbő l

mennyi praktizál sportorvosként ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2017 . május ,2J

Dr. Szakács László

országgyű lési képviselő

(MSZP)
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